
Zápis 

z 23. veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného v úterý 13. září 2022 od 19.00 hodin v sále radnice. 

 

 

Přítomni:  Jiřina Bláhová, Ing. Tomáš Bláha, MUDr. Jaroslav Hošek, Jaroslav Votrubec, Zdeňka 

  Nejedlá, Jan Šourek, Ing. Alena Kozubová, Jiří Kubelka, Josef Vlk 

 

Omluveni:  Mgr. Radka Kobrová, Ing. Petr Halama 

 
Paní starostka Jiřina Bláhová přivítala všechny přítomné na 23. veřejném jednání zastupitelstva 

Města Rovensko pod Troskami a konstatovala, že je přítomno 9 členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je tedy usnášeníschopné. Dále přivítala pana Mařana a dodala, že on se ke slovu dostane později. 

Jako ověřovatele zápisu navrhla Jiřinu Bláhovou, Zdeňku Nejedlou a Jana Šourka. Do návrhové 

komise navrhla Jaroslava Votrubce, Jaroslava Hoška a Alenu Kozubovou. Poté sdělila, že návrhová 

komise bude kontrolovat navržené usnesení v průběhu veřejného jednání a pokud bude vše 

souhlasit, nebude nutné usnesení na konci veřejného jednání celé číst. 

 
 Schváleno 9 hlasy. 

 
Zapisovatelkou jednání jmenovala slečnu Petru Skalskou. 

 
Paní starostka přečetla program jednání: 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

2. Výběr dodavatele na „Stavební úpravy 1.NP č. p. 429“ 

3. Koupě pozemků p. č. 642 / 8 a 642 / 9 k. ú. Rovensko pod Troskami 

4. Rozpočtové změny 

5. Přehled hospodaření za 1. pololetí r. 2022 

6. Různé 

7. Usnesení a závěr 

 
 Schváleno 9 hlasy. 

 

Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 
Paní starostka uvedla, že z minulého veřejného jednání pro ni nevzešel žádný úkol a tím je bod 

splněn. 

 

Bod 2. Výběr dodavatele na „Stavební úpravy 1. NP č. p. 429“ 

Paní starostka sdělila, že do veřejné zakázky na akci vybudování dvou bytů v domě č. p. 429 – 

bývalý hotel – v Rovensku pod Troskami se přihlásily tři firmy a byly doručeny nabídky. Hodnotící 

komise pracovala ve složení Jiřina Bláhová, Zdeňka Nejedlá a Radka Kobrová. Upřesnila, že 

nabídku podala firma DKK Stav s. r. o., Řídícího učitele Havla 14, 463 43 Český Dub, IČO 

27349187, nabídková cena byla 2.649.703,14 Kč vč. DPH. Druhou nabídku podala firma Ještědská 

stavební společnost s. r. o., Selská 517, 460 01 Liberec XII – Staré Pavlovice, IČO 18382550, 

nabídková cena byla 3.953.977,92 Kč vč. DPH. Třetí nabídku podala firma Masopust Stavby s. r. o., 

Ploukonice 40, 511 01 Turnov, IČO 28824520, nabídková cena byla 4.428.097,54 Kč. 

Konstatovala, že vzhledem k tomu, že všechny nabídky splňovaly požadované údaje a jediným 

hodnotícím parametrem byla nabídková cena, komise jednoznačně vybrala nabídku podanou firmou 

DKK Stav s. r. o. Dodala, že na tuto akci je přislíbena dotace z MMR ve výši 960.000 Kč. 

Pan Kubelka se dotazuje, jestli práce budou podle již zpracovaného projektu a na to mu paní 

starostka odpovídá, že ano. 

Poté paní starostka požádala zastupitele o hlasování o odsouhlasení výběru dodavatele na veřejnou 



zakázku „Vybudování dvou bytů v domě č. p. 492 v Rovensku pod Troskami“ - firmu DKK Stav s. 

r. o., Řídícího učitele Havla 14, 463 43, Český Dub, IČO 27349187 a s uzavřením smlouvy o dílo s 

cenou ve výši 2.649.703,14 Kč včetně DPH. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

Bod 3. Koupě pozemků p. č. 642/ 8 a 642 / 9 k. ú. Rovensko pod Troskami 
Paní starostka požádala zastupitele Města Rovensko pod Troskami o schválení koupě (pořízení) 

pozemku p. č. 642/8 o výměře 89 m² odděleného od pozemku p. č. 642/3 a pozemku p. č. 642/9 o 

výměře 20 m² odděleného od pozemku p. č. 642/4 od vlastníka pozemků pana …………,za cenu 80 

Kč / 1 m², tj. celkem 8.720 Kč za celkovou výměru pozemků 109 m². Dodává, že se jedná o 

pozemky v Havlíčkově ulici nad srubem a prostor směrem ke Koudelce. Oba pozemky jsou v k. ú. 

Rovensko pod Troskami a jsou odděleny GP č. 826–54 /2022. Veškeré náklady spojené s oddělením 

i převodem pozemku hradí kupující, tedy Město Rovensko pod Troskami, které využívá svého 

předkupního práva ke koupi pozemků z důvodu zajištění dostatečného uličního prostoru. Dodala, že 

zbytek pozemku prodá majitel jako stavební parcelu. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

 

Bod č. 4. Rozpočtové změny 

Paní Nejedlá seznámila přítomné s rozpočtovými změnami. 

Uvedla, že rozpočtové opatření č. 7/2022 bude přílohou tohoto zápisu a dala hlasovat, kdo souhlasí 

s takto navrženým rozpočtovým opatřením č. 7/2022? 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

 

Bod 5. Přehled hospodaření za 1. pololetí r. 2022 

Paní Nejedlá uvedla, že zastupitelé byli seznámeni s Přehledem o hospodaření za leden – červen 

2022. Sdělila, že je přehled vyvěšen na úřední desce města a je i k dispozici k nahlédnutí na 

městském úřadě v úředních hodinách. 

 

Poté upřesnila, že celkové příjmy za 1. pololetí činily 17.163.668,35 Kč, což představuje cca 65 % 

plnění rozpočtu, celkové výdaje činily 9.128.710,27 Kč, což představuje cca 28 % plnění rozpočtu a 

splátky úvěru byly 833.334 Kč, což je 50 % plnění rozpočtu. 

Zůstatek finančních prostředků k 30.6.2022 byl 24.248.491,39 Kč, zůstatek úvěru byl 14.583.315 

Kč. 

 

Paní Nejedlá požádala zastupitele, aby hospodaření města za 1. pololetí roku 2022 vzali na vědomí. 

 

Paní Nejedlá ještě dodala, že zůstatek finančních prostředků včetně pokladny ke dni jednání činil 

celkem 27.145.113,15 Kč a zůstatek úvěru je 13.888.870 Kč. 

 

 

Bod 6. Různé 

A) Vyhlášení inventarizace – Plán inventur na rok 2022 

Paní Nejedlá konstatovala, že v lednu 2023 proběhne jako každoročně inventarizace veškerého 

majetku ve vlastnictví Města Rovensko pod Troskami včetně příspěvkových organizací a dalších 

organizací založených městem, pohledávek a závazků a jiných aktiv a jiných pasiv včetně 

podrozvahy se stavem k 31.12.2022. Inventury budou probíhat v měsíci lednu 2023 tak, aby 

inventarizační rozdíly mohly být proúčtovány do účetního období, za které se ověřuje stav 

pohledávek, závazků a zásob. Oznámila, že zastupitelé a ostatní členové inventarizačních komisí 



budou s plánem inventur seznámeni. Rozpis členů inventarizačních komisí na jednotlivá střediska 

bude doplněn po ustavujícím zasedání z členů nového zastupitelstva. Inventarizace majetku 

proběhne v době od 9.1.2023 do 24.1.2023. 

 

Poté požádala zastupitele, aby vyhlášení inventarizace a tuto zprávu vzali na vědomi. 

 

B) Požadavek na pořízení Změny č. 2 Územního plánu zkráceným postupem 

Paní starostka vysvětlila, že se jedná o změnu územního plánu pozemků p. č. 275 / 3 a 2405 v k. ú. 

a obci Rovensko pod Troskami. Upřesnila, že se jedná o místo, kde se nacházela restaurace Karel 

IV. v Čechově ulici. Žadatel a zároveň majitel pan …… žádá o změnu využití pozemků z důvodu 

plánované stavby multifunkčního areálu pro zábavu a odpočinek. V současné době jsou 

připravované podklady pro stavební povolení objektu, který byl situovaný na pozemcích p. č. 275 / 

1 a 275/6, které jsou určeny ke stavbě. Vzhledem k tomu, že není možné zajistit dostatečnou 

vzdálenost od sousedního pozemku, je nutné budoucí objekt posunout částečně na pozemky p. č. 

275/3 a 2405. Z tohoto důvodu stavebník žádá o změnu územního plánu zkráceným postupem, 

protože v tomto případě je zkrácený postup možný. Uvedla, že zastupitelé měli k dispozici k 

prostudování materiál předložený pořizovatelem změny ÚP Vladimírem Mařanem, který byl 

přítomen a podal potřebné informace k tomuto požadavku a zároveň k aktuálnímu stavu změny č.1 

Územního plánu. 

 

Pan Mařan pozdravil všechny přítomné. Sdělil, že začne z druhého konce. Podotkl, že už mají 

připravenou smlouvu k Změně č. 2. Ke Změně č. 1 již s paní starostkou obdrželi dokumentaci ke 

kontrole. Vysvětlil, že pro tuto změnu připravuje protokol, který měl být hotový do září, ale bohužel 

to nestihne. Textová část obsahovala spoustu údajů, které již neplatí a je potřeba vše předělat. Do 

týdne bude mít protokol hotový alespoň v dílčích částech. 

Konstatuje, že je potřeba vysvětlit proč je Změna č. 2 předkládána. Pan ……. ho oslovil 

prostřednictvím pana ……… a paní starostky kvůli nesplnění odstupu od sousedního pozemku o 

několik málo metrů. Objasnil, že Městu touto změnou nevzniknou žádné potíže. Řešit se to bude 

pouze přes Krajský úřad a přes Životní prostředí. V tuto chvíli se bude měnit jen využití pozemku. 

Z části veřejného prostoru se stane prostor pro zástavbu. Poté co bude známo stanovisko úřadu 

samozřejmě počítá se společným veřejným jednáním. Vysvětluje, že se mění pouze funkční využití 

a nepředpokládá žádné problémy. Dalším postupem bude vyřešit Změnu č. 1. 

Poté dávají pan Mařan i paní starostka prostor k dotazům a připomínkám. 

 

Paní starostka požádala zastupitele o hlasování o souhlasu s pořízením Změny č. 2 Územního plánu 

Rovensko pod Troskami zkráceným postupem a s pověřením starostky Jiřiny Bláhové jako 

určeného zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem Změny č. 2 ÚP. 

 

 Schváleno 9 hlasy 

 

C) Žádost o dotaci na opravu dřevěného opláštění zvonice v Rovensku pod Troskami 

Paní starostka sdělila, že Městu Rovensko pod Troskami byla doručena žádost o dotaci na akci 

„Oprava dřevěného opláštění zvonice v Rovensku pod Troskami“, kterou podala Římskokatolická 

farnost v Rovensku pod Troskami, se sídlem Na Týně 181, 512 63 Rovensko pod Troskami, IČO 

49296345. Práce jsou vyčísleny na 491.750,- Kč. Dodala, že Liberecký kraj poskytl dotaci ve výši 

147.000,- Kč. Farnost nemá dostatek prostředků na dofinancování zbývajících 344.750,- Kč, proto 

žádá město Rovensko pod Troskami o dotaci ve výši 170.000 Kč. Doplnila, že Město Rovensko pod 

Troskami má vždy na letní sezónu zvonici pronajatou za účelem provázení turistů. Za poslední tři 

sezóny činil zisk z této činnosti 170.000 Kč. 

Proto navrhla tuto částku investovat do revitalizace zvonice a dále navrhla schválit poskytnutí 

dotace ve výši 170.000 Kč Římskokatolické farnosti v Rovensku pod Troskami a uzavření 

veřejnoprávní smlouvy. 

 

Schváleno 9 hlasy. 



 

Paní Nejedlá hned navrhla, aby se o tuto částku doplnilo rozpočtové opatření č. 7/2022  takto: 

Snížení nespecifikované rezervy o 170.000 Kč a ve výdajích použití na poskytnutí dotace 

Římskokatolické farnosti na opravu dřevěného opláštění zvonice. 

 

  Schváleno 9 hlasy. 

 

D) Vypsání nového výběrového řízení na zhotovení projektové dokumentace na přístavbu 

MŠ 

Paní starostka konstatovala, že Město Rovensko pod Troskami má smlouvu o dílo s firmou 

DKBohemia Investment s. r. o., Kuřivody 614, 471 24 Ralsko na zhotovení projektové 

dokumentace na přístavbu mateřské školy. Sdělila, že firma není schopna dostát svému závazku, a 

proto je nutné vypsat nové výběrové řízení na zhotovení projektové dokumentace. 

Pan Vlk se ptá, jak firma postupovala. Paní starostka odpovídá, že pouze začali. V první fázi byla 

vyhotovena projektová dokumentace a byla povolena demolice. Pak firma začala pracovat na PD 

pro stavbu přístavby, ale pak šla firma do ztracena. Dodává, že PD na demolici byla zaplacena, ale 

zbytek zakázky ne. Pan Vlk se dále dotazuje, jestli byla vypracovaná studie. Paní starostka 

odpovídá, že studie je zpracovaná a zastupitelstvo ji již dříve schválilo. Pan Vlk se ptá, jestli by se 

nedalo alespoň něco použít a paní starostka odpovídá, že bohužel ne. Pan Kubelka se ptá, jestli 

budeme chtít po firmě nějaké penále. Paní starostka odpovídá, že bude potřeba nejdříve pořádně 

prostudovat smlouvu. 

 

Poté požádala zastupitele o hlasování o schválení vypsání nového výběrového řízení na zhotovení 

projektové dokumentace na přístavbu MŠ. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

 

E) Žádost na navýšení prostředků ZŠ Rovensko pod Troskami 

Paní starostka sdělila, že Základní škola Rovensko pod Troskami žádá o navýšení příspěvku na 

provoz o 254.000 Kč z důvodu navýšení cen energií. Výpočet je odvozen ze zvýšených záloh na 

energie do konce roku 2022. 

  

Požádala zastupitele o hlasování o navýšení příspěvku na provoz o 254.000 Kč. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

Paní Nejedlá navrhla o tuto částku doplnit rozpočtové opatření č. 7/2022 takto: 

Snížení nespecifikované rezervy o 254.000 Kč a ve výdajích použití na navýšení příspěvku na 

provoz ZŠ o stejnou částku. 

  

 Schváleno 9 hlasy. 

 

Dále paní starostka uvedla, že ZŠ Rovensko pod Troskami žádá o navýšení příspěvku mimo 

provozní náklady a to z důvodu nákupu nového serveru. Původně předpokládaná částka 100 tis. Kč 

vzrostla na 140 tis. Kč. Doplnila, že v letošním roce probíhala i realizace třech pracovišť kuchyňky 

v bývalém kabinetu chemie. Původně předpokládaná částka byla 160 tis. Kč. Nutnými vyvolanými 

doprovodnými investicemi došlo ke zvýšení částky na 230.000 Kč. Dále zvýšením počtu žáků o 40 

bylo nutno nakoupit další lavice a skříňky na 2. stupni. Toto bude hrazeno z rezervního fondu. Na 1. 

stupni je třeba nakoupit šatní skříňky a lavice. Předpokládaná cena je 72 tis. Kč. 

 

Celkem tedy ZŠ žádá o navýšení neprovozního příspěvku o 182.000 Kč. 

 

Pan Kubelka chápe zvýšení nákladů na server ale ne u kuchyňky. Paní starostka mu odpovídá, že 



neví přesně, z čeho byla původní cena počítána. Bylo nakoupeno spousta vybavení, ale byly nutné i 

stavební úpravy. Myslí si, že paní ředitelka neodhadla právě cenu stavebních úprav.  

 

Poté požádala zastupitele o hlasování o navýšení příspěvku na potřeby mimo provoz ZŠ o 182.000 

Kč. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

Paní Nejedlá opět navrhla o tuto částku doplnit rozpočtové opatření č. 7/2022 takto: 

Snížení nespecifikované rezervy o 182.000 Kč a ve výdajích použití na navýšení příspěvku základní 

škole mimo provozní náklady o stejnou částku. 

 

 Schváleno 9 hlasy. 

 

 

F) Mateřská škola Rovensko pod Troskami – čerpání rezervního fondu 

Paní Nejedlá sdělila, že Mateřská škola Rovensko pod Troskami předložila přehled o čerpání 

rezervního fondu č. 414/560 a 414/561 za 1. pololetí r. 2022. Horní třída vyčerpala 16.720 Kč a 

dolní třída 14.516 Kč. Dodala, že zastupitelé byli s dokumentem seznámeni a přehled bude přílohou 

zápisu. 

 

Poté požádala zastupitele, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

 

 

G) Velkoobjemový odpad 

Paní Nejedlá oznámila, že ve dne 8. října a 15. října 2022 proběhne sběr velkoobjemového odpadu 

ve sběrném dvoře v Rovensku pod Troskami, kde bude v době od 9.00 do 12.00 hodin přistaven 

kontejner. V této době mohou občané odložit odpad do kontejneru. Může tam být odkládán odpad z 

domácností, který je rozměrný a není možné ho umístit do popelnic. Jsou to například matrace, staré 

koberce, linolea, WC mísy, umyvadla, kočárky, křesla, gauče, starý nábytek apod. Dodala, že tento 

velkoobjemový odpad se netýká odpadu vzniklého podnikatelskou činností. 

 

Požádala zastupitele, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

 

 

H) Dodatky ke smlouvám o výpůjčce a následném darování domácích kompostérů 

Paní Nejedlá sdělila, že rozhodnutím orgánu OPŽP, který poskytl dotaci na domácí kompostéry, 

které občané před pěti lety dostali do pronájmu, je prodloužena doba výpůjčky o dva roky, tj. do 

roku 2024. Z tohoto důvodu žádá občany Rovenska pod Troskami a přilehlých obcí, kteří obdrželi 

kompostér v rámci projektu „Předcházení vzniku odpadů v Mikroregionu Tábor“, aby se dostavili 

do kanceláře účtárny v 1. patře radnice podepsat dodatek ke smlouvě, kterým se doba výpůjčky 

prodlužuje do 17.9.2024. 

 

Požádala zastupitele, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

 

Další informace a pozvání: 

Paní starostka pozvala občany na kulturní akce, které se budou konat v Rovensku pod Troskami v 

nejbližší době: 

⚫ 17.9.2022 od 10:00 hodin – Podzimní a řemeslné trhy a dřevosochání na Paldě 

⚫ 17.92022 od 19:00 hodin – Ve víru flamenca aneb Španělské poblouznění – koncert v sále 

   radnice – pořádá Okrašlovací spolek a Město Rovensko pod Troskami 

⚫ 23.9. až 24.9.2022 – Volby do zastupitelstev obcí a měst 

⚫ 23.9. až 25.9.2022 – Svatováclavská pouť 

 



 

⚫ 2.10.2022 od 18:00 hodin – koncert Hradeckého komorního tucteta v kostele sv. Václava 

   v Rovensku pod Troskami 

⚫ 4.11. a 5.11.2022 – Strašidelný víkend – pořádá Okrašlovací spolek 

 

 

 

Diskuze: 

Paní starostka otevřela diskuzi a o slovo se hned přihlásil pan Racek. Obrací se na pana Bláhu. 

Když se potkali na pohřbu, pan Racek nejspíš vypadal velice utrápeně. A teď panu Bláhovi 

vysvětluje, že důvodem nebyl jen zmíněný pohřeb, ale i to, že se mu ztratila urna z hrobu. Dále 

sděluje, že na volební kandidátce si přečetl, že je pan Bláha státním zaměstnancem a ptá se, co 

vlastně dělá a jestli tam není střet zájmů. Pan Bláha mu odpovídá, že je bez politické příslušnosti, 

takže kandidaturu mu služební zákon umožňuje. Dále si pan Racek stěžuje, že když zastupitelstvo 

jedná o nějakém pozemku je zmíněno jen číslo pozemku a běžný člověk tomu nerozumí. Pan 

Kubelka mu odpovídá, že i zastupitelé si musí najít v katastru, o který pozemek se jedná. Poté pan 

Racek poděkoval zastupitelům za jejich dosavadní práci a obrátil se na ně s dalším dotazem. Sdělil, 

že dne 25.5.psal na Městský úřad dopis, na který od zastupitelů ještě nedostal odpověď. Vysvětluje, 

že byl zpoplatněn kvůli manipulaci s hrobem. Otevření proběhlo na jeho žádost a byl přítomen pan 

Šourek a Policie ČR. Při otevření zjistil, že se mu ztratila ona zmíněná urna. Měl zaplatit 350 Kč za 

otevření hrobu a v dopise žádal o přehodnocení. Paní starostka mu odpovídá, že je to cena podle 

platného ceníku města za manipulaci s kamenem, kterou si objednal. Všichni zastupitelé dopis 

viděli a odsouhlasili, že není důvod pro odpuštění poplatku. Na to paní starostce donesl ukázat 

fotografie, které pořídil poté před jejím domem, čímž chtěl prezentovat, že má nepořádek pod lípou, 

která roste na jejím pozemku. Z fotografií bylo jasně vidět, že je pod lípou silnice pohrabaná a pan 

Racek jí za to poděkoval. Paní starostka zase poděkovala za kontrolu, kterou před jejím domem 

provádí. Dále si pan Racek stěžoval, že paní starostka vešla bez dovolení na soukromý pozemek, 

kde kácel stromy. Paní starostka mu odpověděla, že pozemek už nebyl v jeho vlastnictví a kácel 

vzrostlé stromy, na které neměl povolení ke kácení, což vyžaduje zákon. O povolení ale nemohl ani 

žádat, protože v té době již nebyl vlastníkem nemovitosti. Další otázka pana Racka byla na akce pro 

seniory. Jmenoval okolní obce, kde tyto akce dělají. U nás že se neděje nic. Vyzdvihl paní 

Fišerovou, která ho odkázala alespoň na Spolek invalidů. Paní starostka mu odpověděla, že většinou 

tyto akce pořádají spolky a pokud se mu nějaká z akcí líbí, může jet třeba s obcí Tatobity. Pan 

Racek odpověděl, že si váží akcí, které tady v minulosti byly jako například Osobnost roku a tak. 

Paní starostka mu navrhla, ať se do pořádání akcí zapojí, že to bude nejlepší řešení. Na to jí pan 

Racek odpovídá, že je to spíš pro mladší. Pan Kubelka se zapojuje do diskuze a říká, že dnes není 

zájem se angažovat. Paní starostka říká, že před covidem se jezdilo s Městem do divadla, ale pan 

Racek se nezúčastňoval. Na to pan Racek odpovídá, že zúčastnil minulého Dřevosochání na Paldě a 

konstatuje, že z rovenských občanů tam byl jen on a paní starostka. Pan Kubelka odpovídá, že se 

lidi nedají nutit. Pan Racek odpovídá, že jinde jsou akce navštěvovanější, i když se tam platí 

vstupné. 

Dále pak pan Racek říká, že navrhoval nedělní klid od 12 do 14 hodin. Vadí mu, že v tomto 

časovém rozpětí jeho soused již 18 let řeže dřevo pro celou širokou rodinu. Podotýká, že když se 

slušně ozve, tak mu je doporučeno, ať si vezme sluchátka. Paní starostka odpovídá, že nedávno šla 

kolem na hřbitov a on ve zmíněné době také zrovna sekal trávník. Pan Racek odpovídá, že seká 

večer, ale vadí mu to řezání. Pan Kubelka souhlasí. Říká, že je to o lidech, že to nejde nařídit. Pan 

Racek dodává, že je to opravdu nepříjemné. Trvá to již 18 let a ještě si to příbuzenstvo od těch 

sousedů odváží. Paní starostka odpovídá, že takovou vyhlášku řešili, ale vyhláška neprošla. Dále se 

pan Racek ptá, jak je to s bytem v radnici. Paní starostka odpovídá, že tam plánují mít zasedací 

místnost a skladovací prostory. Konstatuje, že když byl byt obývaný tak tam žil správce budovy a 

dodává, že byt není vhodné pronajímat kdekomu vzhledem k jeho umístění. Dále pan Racek 

poukazuje na to, že když je využíváno hřiště nad školou tak míče lítají až ke školce a poukazuje na 

nízkou využívanost beachvolejbalového hřiště na plovárně. 

 



Bod 7. Usnesení a závěr 

Paní starostka se dotázala návrhové komise, zda usnesení souhlasí s tím, co bylo zde na veřejném 

jednání odhlasováno. Paní Kozubová potvrdila, že usnesení souhlasí s tím, co bylo projednáno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

          ….............................  ….................................  …............................... 

 Jiřina Bláhová                               Zdeňka Nejedlá    Jan Šourek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U s n e s e n í    č. 23 

z veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného dne 13.9.2022 

 

 

Zastupitelstvo Města Rovensko pod Troskami: 

 

 

I. Schvaluje: 
1. Výběr dodavatele DKK Stav s. r. o., Řídícího učitele Havla 14, 463 43 Český Dub, IČO 

27349187 na veřejnou zakázku „Vybudování 2 bytů v domě č. p. 429 v Rovensku pod 

Troskami“ v celkové hodnotě 2.649.703,14 Kč vč. DPH a uzavření smlouvy o dílo s 

uvedeným dodavatelem. 

2. Koupi pozemku parcelní číslo 642/8 o výměře 89 m² odděleného GP 826 – 54/2022 od 

pozemku p. č. 642/3 a koupi pozemku p. č. 642/9 o výměře 20 m² odděleného GP 826 – 54 / 

2022 od pozemku p. č. 642/4, oba pozemky v k. ú. a obec Rovensko pod Troskami zapsané 

na LV 1117, od vlastníka pozemků ………........., za cenu 80 Kč / m², tj. 8.720 Kč s tím, že 

veškeré náklady spojené s oddělením i převodem pozemku hradí kupující, tedy Město 

Rovensko pod Troskami. 

3. Rozpočtové opatření č. 7 / 2022 (příloha č. 1) 

4. Poskytnutí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy s Římskokatolickou farností v 

Rovensku pod Troskami, IČO 49296345 na poskytnutí dotace ve výši 170.000 Kč na 

dofinancování opravy dřevěného opláštění zvonice. 

5. Vypsání výběrového řízení na zhotovení projektové dokumentace na přístavbu mateřské 

školy. 

6. Navýšení příspěvku na provoz Základní škole Rovensko pood Troskami, p. o. o 254.000 Kč  

7. Navýšení příspěvku na potřeby mimo provoz Základní škole Rovensko pod Troskami, p. o. 

o 182.000 Kč. 

8. Pořízení Změny č.2 Územního plánu Rovensko pod Troskami na základě návrhu fyzické 

osoby, která má vlastnické nebo obdobné právo k pozemku nebo stavbě na území obce dle 

ustan. § 6 odst.5 písm.a) a 44 odst.d) a 55 písm.a) Zákona č. 225 / 2017 Sb., kterým se mění 

Zákon č. 183 / 2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném znění. 

 

 

II. Pověřuje: 
1. Paní starostku Města Rovensko pod Troskami Jiřinu Bláhovou k tomu, aby spolupracovala s 

pořizovatelem Změny č. 2 ÚP Rovensko pod Troskami jako „určený zastupitel“ ve smyslu 

ustan. § 47 odst. 1 a násl. stavebního zákona. 

 

 

III. Bere na vědomí 
1. Přehled o hospodaření města za 1. pololetí r. 2022 (příloha č. 2) 

2. Vyhlášení inventarizace – Plán inventur na rok 2022 

3. Čerpání rezervního fondu Mateřské školy Rovensko pod Troskami, p. o. za 1. pololetí 

2022 

4. Informací o sběru velkoobjemového odpadu, který se bude konat ve sběrném dvoře v 

Rovensku pod Troskami ve dnech 8. října a 15. října 2022 v době od 9.00 do 12.00 hodin. 

5. Výzvu občanům Rovenska pod Troskami a přilehlých obcí, kteří obdrželi kompostér  

v rámci projektu „Předcházení vzniku odpadů v Mikroregionu Tábor“, aby se dostavili do 

kanceláře účtárny v 1. patře radnice podepsat dodatek ke smlouvě, kterým se doba 

výpůjčky kompostéru prodlužuje do 17.9.2024. 

 

 



 

 

 

 

 

         ….............................                      …...............................              …........................... 

 Jiřina Bláhová    Zdeňka Nejedlá  Jan Šourek 

 


